
2013D25105 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken1, en de algemene 
commissie voor Wonen en Rijksdienst, belast met het voorbereidend 
onderzoek van dit voorstel van wet, hebben de eer verslag uit te brengen 
in de vorm van een lijst van vragen met de daarop gegeven antwoorden. 
Met de vaststelling van het verslag achten de commissies de openbare 
behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid. 

De voorzitter van de vaste commissie voor Binnenlandse Zaken,
Berndsen – Jansen 

De voorzitter van de algemene commissie voor Wonen en Rijksdienst,
De Rouwe 

Adjunct-griffier van de commissies,
Hendrickx 
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Nr. Vraag 
1 Kunt u de tegenvaller in de ontvangsten in 2013 van € 25 mln. in 

artikel 1 «openbaar bestuur en democratie» nader toelichten? 
2 Wat is de reden dat de online raadpleegbare reisdocumenten 

administratie (ORRA) tot nader order wordt uitgesteld? 
3 Kunt u aangeven of er sprake is ven een mee- of tegenvaller op de 

uitgaven aan de huurtoeslag en hoe deze meerjarig gaat door 
werken? Klopt het dat de uitgaven voor de huurtoeslag lager 
uitvallen dan geraamd, blijkend uit de tabel budgettaire gevolgen 
van beleid bij beleidsartikel 1 «Woningmarkt»? Kunt u voorts 
toelichten waarom de ontvangsten binnen beleidsartikel 1 
«Woningmarkt» meerjarig lager uitvallen dan oorspronkelijk is 
geraamd? 

4 Is het extra bedrag voor de startersleningen eenmalig, dat wil 
zeggen alleen voor het jaar 2013? In hoeverre is het extra budget 
van € 30 mln. dat beschikbaar is gesteld voor de SVN-
starterslening volledig beschikbaar voor startersleningen? Hoeveel 
is er in 2013 daadwerkelijk netto extra beschikbaar voor de 
startersleningen? 

5 Waarom vervalt het extra budget voor de SVN-starterslening vanaf 
2014, en hoe moet het vanaf 2014 verder hiermee? Welke mogelijk-
heden zijn er om de regeling te verlengen of structureel te maken? 

6 Hoeveel is er in 2013 daadwerkelijk netto extra beschikbaar voor de 
Starterslening: € 30 mln. of minder, nu volgens de toelichting op 
beleidsartikel 1 (Woningmarkt) van de suppletoire begroting Wonen 
en Rijksdienst (XVIII) er voor het bevorderen van eigenwoningbezit 
een extra budget van € 30 mln. beschikbaar is gesteld voor de 
SVN-starterslening, en uit de tabel blijkt dat er op beleidsartikel 1.1 
slechts € 27,244 mln. bij is gekomen voor het bevorderen van eigen 
woningbezit? Hoeveel is er precies minder bweschikbaar? Hoe 
verhoudt dit zich tot de mededeling in zowel de suppletoire 
begroting als in de Verticale Toelichting van de Voorjaarsnota 2013 
dat er conform de afspraken in het Woonakkoord € 30 mln. extra 
budget beschikbaar wordt gesteld in 2013 voor de SVN-
starterslening? 

7 Wat zijn de verwachtingen ten behoeve van de extramuralisering 
van de zorg als het gaat om de huurtoeslaguitgaven? Welk deel van 
de totale verwachte toename is dit? 

8 Kunt u aangeven hoe het totale budget voor de huurtoeslag zich tot 
2017 zal ontwikkelen gebaseerd op de afspraken uit het 
regeerakkoord? 

9 Wat is de doelmatigheid van alle programma’s en subsidies bij 
beleidsartikel 2 «Woonomgeving en Bouw»? Als deze doelmatig-
heid niet bekend is, is het kabinet dan bereid dat te onderzoeken? 
Zo neen, waarom niet? Zo ja, wanneer wordt de Kamer 
geïnformeerd? 

10 Wat is de achtergrond van de BTW-problematiek binnen de 
opdracht Platform 31? Welk deel van de toename in de besteding in 
2013 wordt hiermee verklaard? 

11 Wat is de reden dat het maximaal toegestane eigen vermogen bij 
P-Direkt met ongeveer 3 miljoen wordt overschreden? Geeft dit 
aanleiding om het toegestane eigen vermogen naar beneden bij te 
stellen? Zo neen, waarom niet? 

12 Wat gebeurt er met het bedrag van € 3,5 mln. waarmee het eigen 
vermogen van Logius moet afnemen? Voor welk doel wordt dit 
bedrag ingezet? 

13 Wat is de reden dat het eigen vermogen van FM-Haaglanden hoger 
is dan het maximaal toegestane bedrag? Geeft dit aanleiding om 
het maximaal toegestane bedrag naar beneden bij te stellen? Zo 
neen, waarom niet? 
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Nr. Vraag 
14 Wat is de reden dat het eigen vermogen van RVOB hoger is dan de 

maximumomvang van 5% over de gemiddelde omzet van de 
afgelopen drie jaar? Geeft dit aanleiding om het maximaal 
toegestane bedrag naar beneden bij te stellen? Zo neen, waarom 
niet? 

15 Wat is de reden dat het eigen vermogen van de Dienst van de 
Huurcommissie over 2012 € 1,2 mln. hoger is dan toegestaan? Als 
het eigen vermogen niet hoger was geweest, hoe zouden dan de 
kosten, die niet worden gedekt door opbrengsten uit productie, 
noch ten laste van de voorzieningen gebracht kunnen worden, 
worden gefinancierd? Wat is overigens de reden van deze kosten?
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